
 

 
 

Fråga till Olov Holst (M), ordförande kommunstyrelsen 

Pensionärsrådet är en viktig del av demokratin i kommunen. I instruktionen till rådet 

så syftar det bland annat till att stärka pensionärernas inflytande i frågor rörande 

pensionärer, verka för att pensionärsperspektivet beaktas vid planeringen av 

verksamhet, vara remissorgan i frågor rörande pensionärer. Det är alltså en viktig del 

av den kommunala verksamheten och framtagande av kommande kommunal 

verksamhet. Pensionärsrådet har sedan beslut i kommunstyrelsen pausats i avvaktan 

på att det senast i september ska föreslås en ny form för samverkan kring 

pensionärsfrågor i kommunen. Senast pensionärsrådet sammanträdde var 12 

december 2018. I avvaktan på denna nya form ska presenteras och implementeras av 

kommunledningen så bör pensionärsrådet återupptas för att kunna nå det syfte som 

det funnits för sedan det inrättades 1973 av Görel Bohlin. Det är alldeles för viktiga 

frågor för att det ska pausas under så lång tid.   

 

Min fråga till Olov Holst (M) är: 

- Kan pensionärsrådet öppnas i avvaktan på en ny form så att 

pensionärsperspektiv kan lyftas på de frågor som är aktuella tills en ny form 

presenteras? 

 

För Socialdemokraterna i Sigtuna kommun, 

Bruno Landstedt 
 

 


